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Old Mac Donald spielt Flöte

Finally a modern collection with the most beautiful folk and children's songs, structured
by themes and offering a spectrum of songs that ranges from the birthday canon via
songs for different seasons to popular songs from film, television and international
folklore. The edition is aimed at young flutists aged 8+ and is a perfect addition to every
flute textbook. The accompanying play-along CD facilitates practising at home and
performing these pieces. Instrumentation: 1-2 flutes

Endlich eine moderne Sammlung mit den schönsten Volks- und Kinderliedern. Sie ist
thematisch gegliedert und bietet ein Liederspektrum, das vom Geburtstagskanon über
Lieder zu verschiedenen Jahreszeiten bis hin zu beliebten Liedern aus Film, Fernsehen
und internationaler Folklore reicht. Das Heft wendet sich an junge Flötisten ab ca. 8
Jahren und ist eine ideale Ergänzung zu jedem Flöten-Lehrwerk. Die beiliegende Play
along-CD unterstützt das Üben zu Hause und den eigenen Vortrag. Schwierigkeitsgrad:
1-2

15,99 €
14,94 € (zzgl. MwSt.)
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